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Jaarverslag 2023 - bewonersvereniging Kasbah  
 
Aantal vergaderingen in 2023 
11 bestuursvergaderingen 
 
Aantal vergaderingen in 2023 (tot de Algemene Leden Vergadering)  
2 vergaderingen Bestuur en Klankbordgroep samen  
 
Aantal Nieuwbrieven 2023-2024  
4 Nieuwsbrieven (tot de Algemene Leden Vergadering)  
 
De Bewonersavond 
De Bewonersavond is al zeker 40 jaar een begrip en traditie binnen de Kasbah. Ook 
afgelopen jaar zijn we steevast doorgegaan met het invullen van de donderdagavonden. 
Ieder vrijwillig barpersoneelslid kleedde de avond aan met eigen gekozen muziek en 
sfeerverlichting. Van de ledlampen op maximaal, tot en met blacklight en laserlampjes tot en 
met de duisternis verdreven met sfeervolle kaarslichten. Ook snacks ontbraken nooit.  
De standaard zakken chips, maar ook zelfs af en toe wat blokjes kaas en nootjes werden 
geserveerd. De eetbare knabbels werden gezellig van genoten, evenals weggespoeld met de 
drankjes die te verkrijgen zijn in de Tempel. De glazen bier en wijn waren het meest 
populair, maar ook de smaakvolle bokbier en radler wisten wekelijks genuttigd te worden 
door de fijnproever. De gekomen bezoekers ervaren de Bewonersavond vooral als gezellig 
en nuttig om elkaar te ontmoeten en actualiteiten te bespreken. 
 
Begin maart 2024 kwam het onverwachte nieuws dat het nieuwe Tempelbestuur gekozen 
heeft dat een andere veeltallige gebruiker de grote zaal en barruimte ging gebruiken. 
Daardoor moeten wij onze Bewonersavond op een geheel andere wijze gaan invullen. Dit 
vergt nogal wat opoffering en verlies in gezelligheid. Helaas resulteerde de keuze van het 
nieuwe Tempelbestuur in dat enkele barvrijwilligers en bezoekers niet meer wilden komen. 
Met de overgebleven enthousiastelingen en enkele nieuwe buren zijn we een nieuwe weg 
ingeslagen en gaan we kijken hoe we de Bewonersavond de komende 40 jaar weer leven in 
gaan blazen. Dit doen we het liefst met gezellige moed en goed overleg met het nieuwe 
bestuur. Dat de Tempel de komende jaren gaat veranderen is zeker, dat we met de 
Bewonersavond daar een sfeervolle draai aan kunnen geven, gaan we ook dit jaar weer ons 
best in doen. 
 
Jubileum 50 jaar Kasbah 
Op 1 juni 2024 vieren we het 50-jarig jubileum van ons geliefde wooncomplex Kasbah en we 
kijken er enorm naar uit om dit feest samen met jullie te vieren! De organisatie van dit 
bijzondere evenement ligt in handen van de werkgroep 50 jaar Kasbah, bestaande uit leden 
van de bewonersvereniging Kasbah, het bestuur van Het Piet Blom Museum, diverse 
Kasbahbewoners en vertegenwoordigers van onder andere de winkeltjes aan de 
Boomgaard/Eendengang, de Tempel en anderen. Hoewel het team al flink wat (12) 
vergaderingen heeft gehad, blijkt dat we nog meer vrijwilligers kunnen gebruiken om alles 
tot in de puntjes te regelen.  
Op dit moment is het programma als volgt (onder voorbehoud): 
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- Officiële opening 
- Expositie 
- Reünie 
- Springkussens 
- Open huis 
- Vitrine van Driene 
- Creatieve/kunst markt 
- Barbecue/eten 

 
We kijken ernaar uit om jullie allemaal te verwelkomen op deze feestelijke dag en er samen 
een gezellig en geslaagd evenement van te maken!  
 
Feestcommissie blikt terug op succesvolle bijeenkomsten 
De feestcommissie van bewonersvereniging Kasbah organiseerde in 2023 twee gezellige 
bijeenkomsten voor de bewoners: een Kerstborrel op 24 december en een Nieuwjaarsborrel 
op 4 januari 2024. 
 
Gezellige kerstsfeer met hapjes en drankjes 
De Kerstborrel was een groot succes met een gemoedelijke sfeer. Bewoners genoten van 
heerlijke hapjes, die door andere buren waren gemaakt, van warme chocolademelk en 
glühwein. De kleurverlichting, achtergrondmuziek en twee vuurkorven maakten het feest 
compleet en creëerden een warme en gemoedelijke sfeer. De borrel duurde officieel van 
18.00 tot 22.00 uur, maar de gezelligheid ging nog even door, zoals traditiegetrouw in de 
Kasbah. De feestcommissie zorgde samen met de buren die avond nog voor een snelle 
opruimactie en de volgende ochtend werd alles netjes schoon- en opgeruimd. 
 
Nieuwjaarsborrel met bubbels 
Ook de Nieuwjaarsborrel was een gezellige bijeenkomst. De buren proostten op het nieuwe 
jaar met verschillende soorten champagneachtige bubbels en genoten van de zelfgemaakte 
hapjes. De feestcommissie had gezorgd voor sfeerverlichting in de Tempel, wat door de 
bewoners erg werd gewaardeerd. De Nieuwjaarsborrel liep vloeiend over in de normale 
Bewonersavond. 
 
Enthousiaste buren en geslaagde feesten De feestcommissie is erg tevreden over beide 
bijeenkomsten. De goede voorbereiding en de enthousiaste medewerking van de aanwezige 
buren droegen bij aan het succes van de feesten. Het was mooi om te zien dat zowel oude 
als nieuwe bewoners naar de bijeenkomsten kwamen. 
 
Extra dank aan: 
De buren die hapjes maakten. 
De buren die hielpen met opruimen. 
De bewoners die de feestcommissie enthousiast ondersteunden. 
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Running Dinner Kasbah: 6e editie groot succes! 
De Nationale Burendag in de Kasbah stond dit jaar in het teken van de 6e editie van het 
Running Dinner. Met maar liefst 18 huizen en 34 deelnemers was het evenement een groot 
succes. De interesse voor het Running Dinner groeit met het jaar, en dat is bemoedigend! 
 
Gezellige start in het Theo-theater 
Vanaf half zes verzamelden de deelnemers zich in het Theo-theater voor een 
welkomstdrankje. Daar kregen ze ook een enveloppe met daarin het adres van hun eerste 
gang. Vooraf wisten de deelnemers alleen welke gang ze zelf zouden bereiden. Niet waar ze 
zouden eten. 
 
Drie gangen, drie keer nieuwe buren 
Na het voorgerecht kregen de deelnemers het adres van hun hoofdgerecht, en later die 
avond het adres voor het nagerecht. Zo genoten ze van drie heerlijke gangen met telkens 
nieuwe mensen aan tafel. 
 
Geslaagde avond met nieuwe contacten 
Na afloop van de drie gangen verzamelden de deelnemers zich weer in het Theo-theater om 
de avond gezellig af te sluiten. De reacties waren erg positief. Zo gaven deelnemers aan dat 
ze met mensen aan tafel waren gekomen die ze nog helemaal niet kenden. Precies de 
bedoeling van het Running Dinner: nieuwe contacten leggen en oude banden versterken. 
 
Enkele leuke reacties van deelnemers: 
"Het was supergezellig! We hebben heerlijk gegeten en veel nieuwe mensen ontmoet." 
"Een originele en leuke manier om met andere buren in contact te komen." 
"We doen volgend jaar zeker weer mee!" 
 
De organisatie is tevreden en kijkt alweer uit naar de volgende editie! We willen alle 
deelnemers en huizenkoks bedanken voor hun bijdrage aan deze geslaagde avond.  
 
 
 
 


